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Protokół nr XLV/21 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 17 lutego 2022 r. 

XLV sesja Rady Miejskiej w Morawicy została przeprowadzona z Sali Obrad  

w Samorządowym Centrum Kultury i Biblioteki w Morawicy (ul. Spacerowa 7), przy 

zastosowaniu zdalnego trybu obradowania. 

W posiedzeniu udział wzięli: radni Rady Miejskiej w Morawicy (wykaz radnych 

biorących udział w posiedzeniu w trybie zdalnym oraz lista obecności radnych biorących 

udział w posiedzeniu w trybie stacjonarnym, w załączeniu do protokołu), Zastępca Burmistrza 

Pan Marcin Dziewięcki, Zastępca Skarbnika Miasta i Gminy Morawica Pani Aneta Bielecka, 

wykaz osób, które zgłosiły osobisty udział w sesji w załączeniu do protokołu. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2022-2026. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica 

na 2022 rok. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie diet dla radnych Rady Miejskiej  

w Morawicy. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powierzenia Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Morawica uprawnienia do stanowienia o wysokości cen i opłat albo o sposobie 

ustalania cen i opłat za korzystanie z obiektu użyteczności publicznej Kryta Pływalnia 

„Koral” w Morawicy. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu 

w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz regulaminu określającego 

zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części nieruchomości 

gruntowych położonych w obrębie geodezyjnym Morawica. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy 

Morawica, oznaczonej numerem ewidencyjnym 88/2 o pow. 1,4041 ha położonej 

w obrębie geodezyjnym Bilcza na rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Morawica na lata 2022-2026. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/420/21 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta 
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i Gminy Morawica, oznaczonej działką o numerze ewidencyjnym 332/4 o pow. 

0,0800 ha położonej w obrębie geodezyjnym Brudzów na rzecz PGE Dystrybucja S.A. 

z siedzibą w Lublinie oraz na rzecz Krispal Serwis Sp. z o.o. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/202/16 Rady 

Gminy Morawica z dnia 25 maja 2016 r. w sprawie przyjęcia zasad udzielenia dotacji 

celowej na wymianę źródeł ciepła w celu ograniczenia zanieczyszczeń powietrza na 

terenie Gminy Morawica. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Radomice. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Nida. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra 

Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody Świętokrzyskiego 

o zniesienie urzędowych nazw przysiółków: Ciosówka i Ruda oraz części wsi: 

Okręglica i Świdwie 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie współdziałania z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego w celu grupowego zakupu energii elektrycznej. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/236/16 Rady 

Gminy Morawica z dnia 27 czerwca 2016 roku w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębów 

ewidencyjnych: Morawica, Wola Morawicka i Chałupki”. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego za 

uczestnictwo w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu 

strażaka ratownika ochotniczej straży pożarnej. 

20. Sprawy różne: 

a. Informacje, komunikaty, wolne wnioski uczestników sesji. 

b. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie 

między sesjami. 

c. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

21. Zakończenie obrad. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA SESJI: 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia XLV sesji 

Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Następnie poprosił  

o sprawdzenie kworum. Przewodniczący Rady stwierdził, że XLV sesja Rady Miejskiej  

w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 15 radnych.  

Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 

7. Paweł Pajączkowski 

8. Marcin Piecyk 
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9. Dorota Pietrzyk 

10. Piotr Polewczak 

11. Krzysztof Strąk 

12. Łukasz Wojda 

13. Damian Woźniak 

14. Ryszard Znój 

15. Robert Żołądek 

Przewodniczący Rady poinformował, którzy radni biorą udział w sesji w trybie zdalnym: 

Wiesław Frankowicz, Paweł Pajączkowski, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda. 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Leszkowi Cygan. 

Radny Leszek Cygan zgłosił wniosek formalny w sprawie zdjęcia z porządku obrad pkt 20 

ppkt b) Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między 

sesjami, w związku z nieobecnością Pana Burmistrza na sesji rady. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny w sprawie zdjęcia z porządku obrad pkt 20 ppkt b) Sprawozdanie  

z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między sesjami.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Wniosek został przyjęty. Za przyjęciem wniosku głosowało 15 radnych. 

Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący Rady 

poinformował, że radni otrzymali protokół drogą mailową w celu zapoznania z nim. Nie było 

pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 
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Protokół został przyjęty. Za przyjęciem protokołu głosowało 15 radnych. 

 

Ad. 3 
Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki 

przedstawił sprawozdanie (w załączeniu do protokołu). 

 

Ad. 4 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2022-2026. Przewodniczący Rady poinformował, że na komisjach 

projekt uchwały został przedstawiony radnym i przedyskutowany. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2022-2026. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała nr XLV/430/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2022-2026 została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 5 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2022 

rok. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony 

na komisjach i przeanalizowany. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Robert Żołądek – w załączniku nr 2 do uchwały budżetowej, w wydatkach w dziale 

0106050 mamy kwotę w wysokości 200 tys. zł na wydatki inwestycyjne jednostek 

budżetowych – Czy dotyczy to remontu budynku mieszkalnego przy ul. Spacerowa 4? Jeśli, 

tak czy nie należałoby zmienić załącznika nr 4 i wpisać do zadań rocznych tego zadania? 

- Zastępca Skarbnika Pani Aneta Bielecka – dotyczy to zadania uzbrojenia terenów 

przemysłowych. Jest, to zadanie inwestycyjne. 

- Przewodniczący Rady – pojawia się kwota 50 tys. zł na przebudowę OSP w Morawicy  

i czego dotyczy ta kwota? 

- Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki – kwota dotyczy przygotowania dokumentacji 

projektowej, w celu przeprowadzenia przebudowy i termomodernizacji tego budynku. 

- Przewodniczący Rady – w sprawie kosztów związanych z realizacją inwestycji 

oświetleniowych. W budżecie na ten cel przewidziano kwotę 250 000,00 zł. Czy ta kwota nie 

powinna zostać zwiększona? 

- Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki – kwota wynika z niezrealizowanych z 
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poprzednich lat dokumentacji projektowych, jak również doszło 20 inwestycji, dla których 

przygotowaliśmy dokumentację projektową pod koniec zeszłego roku. Mamy zabezpieczone 

te środki inwestycyjne oraz te w ramach funduszy sołeckich, to jest kwota ponad 300 tys. zł. 

Czy istnieje możliwość zwiększenia tej kwoty? To zależy jak będzie się nam układała 

realizacja pozostałych zadań, które są już w budżecie. Będziemy się także starać znaleźć 

dofinansowanie na te inwestycje, bo lista potrzeb ciągle się rozrasta. Zastanawiamy się, aby 

na kilka inwestycji złożyć wniosek o dofinansowanie z programu rządowego Inwestycje 

Strategiczne Polski Ład.  

Na tym zakończono dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2022 

rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XLV/431/22 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2022 rok 

została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 6 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie diet dla radnych Rady Miejskiej w Morawicy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony radnym na 

posiedzeniu komisji. Nie było pytań.   

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie diet dla radnych Rady Miejskiej w Morawicy. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XLV/432/22 w sprawie diet dla radnych Rady Miejskiej w Morawicy została 

podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 7 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powierzenia Burmistrzowi Miasta i Gminy 
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Morawica uprawnienia do stanowienia o wysokości cen i opłat albo o sposobie ustalania cen  

i opłat za korzystanie z obiektu użyteczności publicznej Kryta Pływalnia „Koral”  

w Morawicy. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony  

na posiedzeniu komisjach stałych i przeanalizowany. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powierzenia Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Morawica uprawnienia do stanowienia o wysokości cen i opłat albo o sposobie ustalania cen  

i opłat za korzystanie z obiektu użyteczności publicznej Kryta Pływalnia „Koral”  

w Morawicy.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XLV/433/22 w sprawie powierzenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Morawica 

uprawnienia do stanowienia o wysokości cen i opłat albo o sposobie ustalania cen  

i opłat za korzystanie z obiektu użyteczności publicznej Kryta Pływalnia „Koral”  

w Morawicy została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 8 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu  

w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz regulaminu określającego zasady 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. Przewodniczący 

Rady poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony radnym na posiedzeniu komisji 

i przeanalizowany. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu  

w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz regulaminu określającego zasady 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XLV/434/22 w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu  

w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz regulaminu określającego zasady 
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prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników została podjęta. Za 

głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 9 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części nieruchomości gruntowych 

położonych w obrębie geodezyjnym Morawica. Przewodniczący Rady poinformował, że 

projekt uchwały radni przeanalizowali na posiedzeniu komisji stałych. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części nieruchomości gruntowych 

położonych w obrębie geodezyjnym Morawica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XLV/435/22 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części nieruchomości gruntowych 

położonych w obrębie geodezyjnym Morawica została podjęta. Za głosowało 15 radnych. 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 10 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 88/2 o pow. 1,4041 ha położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza na 

rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie. Przewodniczący Rady poinformował, że 

projekt uchwały został przedstawiony radnym. Radni go omówili, przedyskutowali. Nie było 

pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 88/2 o pow. 1,4041 ha położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza na 

rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 
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Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XLV/436/22 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 88/2 o pow. 1,4041 ha położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza na rzecz PGE 

Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 11 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Morawica na lata 2022-2026. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony radnym na 

posiedzeniu komisji i przeanalizowany.  

W dyskusji udział wzięli: 
- Przewodniczący Rady – klub MORAVIA podjął kolejną inicjatywę pomocy rodzinie  

i wyremontował mieszkanie, czy to mieszkanie wchodziło w zasób gminny? 

Odpowiedzi udzielił Radny Damian Woźniak (brak dźwięku wypowiedzi). 

Na tym zakończono dyskusję. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Morawica na lata 2022-2026. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XLV/437/22 w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Morawica na lata 2022-2026 została podjęta. Za głosowało 

15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 12 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/420/21 Rady Miejskiej 

w Morawicy z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, 

oznaczonej działką o numerze ewidencyjnym 332/4 o pow. 0,0800 ha położonej w obrębie 

geodezyjnym Brudzów na rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie oraz na rzecz 

Krispal Serwis Sp. z o.o. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został 

przedstawiony radnym na komisji i przeanalizowany. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/420/21 Rady Miejskiej 
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w Morawicy z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, 

oznaczonej działką o numerze ewidencyjnym 332/4 o pow. 0,0800 ha położonej w obrębie 

geodezyjnym Brudzów na rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie oraz na rzecz 

Krispal Serwis Sp. z o.o. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XLV/438/22 w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/420/21 Rady Miejskiej 

w Morawicy z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, 

oznaczonej działką o numerze ewidencyjnym 332/4 o pow. 0,0800 ha położonej w obrębie 

geodezyjnym Brudzów na rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie oraz na rzecz 

Krispal Serwis Sp. z o.o. została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

 

Ad. 13 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/202/16 Rady Gminy 

Morawica z dnia 25 maja 2016 r. w sprawie przyjęcia zasad udzielenia dotacji celowej na 

wymianę źródeł ciepła w celu ograniczenia zanieczyszczeń powietrza na terenie Gminy 

Morawica. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony 

radnym i przedyskutowany na posiedzeniu komisji. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/202/16 Rady Gminy 

Morawica z dnia 25 maja 2016 r. w sprawie przyjęcia zasad udzielenia dotacji celowej na 

wymianę źródeł ciepła w celu ograniczenia zanieczyszczeń powietrza na terenie Gminy 

Morawica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XLV/439/22 w sprawie zmiany uchwały nr XVII/202/16 Rady Gminy Morawica 

z dnia 25 maja 2016 r. w sprawie przyjęcia zasad udzielenia dotacji celowej na wymianę 

źródeł ciepła w celu ograniczenia zanieczyszczeń powietrza na terenie Gminy Morawica 

została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 
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Ad. 14 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Radomice. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony radnym  

i przeanalizowany na posiedzeniu komisji stałych. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Radomice.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XLV/440/22 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Radomice została 

podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 15 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Nida. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony radnym na 

posiedzeniu komisji i przeanalizowany. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Nida. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XLV/441/22 w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Nida została podjęta. 

Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 16 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody Świętokrzyskiego o zniesienie 

urzędowych nazw przysiółków: Ciosówka i Ruda oraz części wsi: Okręglica i Świdwie. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony radnym na 

komisji i przeanalizowany. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody Świętokrzyskiego o zniesienie 

urzędowych nazw przysiółków: Ciosówka i Ruda oraz części wsi: Okręglica i Świdwie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XLV/442/22 w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody Świętokrzyskiego o zniesienie 

urzędowych nazw przysiółków: Ciosówka i Ruda oraz części wsi: Okręglica i Świdwie 

została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 17 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie współdziałania z innymi jednostkami samorządu 

terytorialnego w celu grupowego zakupu energii elektrycznej. Przewodniczący Rady 

poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony radnym  

i przeanalizowany na posiedzeniu komisji stałych. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie współdziałania z innymi jednostkami samorządu 

terytorialnego w celu grupowego zakupu energii elektrycznej. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XLV/443/22 w sprawie współdziałania z innymi jednostkami samorządu 

terytorialnego w celu grupowego zakupu energii elektrycznej została podjęta. Za głosowało 

15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 18 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/236/16 Rady Gminy 

Morawica z dnia 27 czerwca 2016 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

„Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębów ewidencyjnych: 

Morawica, Wola Morawicka i Chałupki”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały został przedstawiony radnym na posiedzeniu komisji i przeanalizowany. Nie było 

pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/236/16 Rady Gminy 

Morawica z dnia 27 czerwca 2016 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

„Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębów ewidencyjnych: 

Morawica, Wola Morawicka i Chałupki”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała nr XLV/444/22 w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/236/16 Rady Gminy 

Morawica z dnia 27 czerwca 2016 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

„Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębów ewidencyjnych: 

Morawica, Wola Morawicka i Chałupki” została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała 

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 19 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego za uczestnictwo 

w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu strażaka ratownika 

ochotniczej straży pożarnej. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został 

przedstawiony radnym na posiedzeniu komisji i przeanalizowany. 

W dyskusji udział wzięli: 
- Przewodniczący Rady – jak zostanie rozwiązana sprawa wyjazdów gospodarczych, które nie 

są ujęte w tej uchwale? 

- Zastępca Burmistrza – nie są ujęte w uchwale, bo to nie są wyjazdy ratownicze. Musimy to 

przyjąć w innej uchwale, jako wyjazdy gospodarcze. Będą, to dwa rodzaje działań – 

ratownicze i gospodarcze. 

Nie było innych pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego za uczestnictwo 

w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu strażaka ratownika 

ochotniczej straży pożarnej. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 
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Uchwała nr XLV/445/22 w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego za uczestnictwo  

w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu strażaka ratownika 

ochotniczej straży pożarnej została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu 

do protokołu. 

 

Ad. 20 
Sprawy różne: 

a) Informacje, komunikaty, wolne wnioski uczestników sesji. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Leszek Cygan – poinformował, że radni nie podnoszą sobie diet. Na poprzedniej sesji 

diety miały być podniesione, ale radni z klubu Burmistrza posłuchali mojej dobrej rady i nie 

zagłosowali za ta uchwałą. Nie podnosimy sobie diet. Uchwała dotyczy kosmetycznej zmiany  

i uregulowania kwestii nieobecności radnych na sesji czy na komisji. Poinformował, że 

poglądy radnych, wymiana zdań, dyskusje następuje na posiedzeniu komisji. Na sesji to 

formalność – głosowanie, chyba że są jeszcze uzupełniające pytania. Takie przyjęliśmy 

zasady, że na komisjach sobie wszystko wyjaśniamy i wiemy, nad czym głosujemy. 

- Radny Damian Woźniak – należę do klubu radnych Burmistrza i Leszku nie byłeś moim 

wyznacznikiem przekonania żeby podjąć decyzję. To ty powiedziałeś, że jak sobie podnosić 

to nie 200,00 zł tylko więcej. Wszyscy na komisji słyszeli. Wypraszam sobie żebyś mówił, że 

kogoś namówiłeś.  

- Radna Dorota Pietrzyk – czy możemy dostać listę inwestycji drogowych przedkładanych we 

wnioskach o dofinansowanie, szczególnie chodzi mi o ul. Polną w Zaborzu – czy ta 

inwestycja został przedstawiona w projekcie? 

- Zastępca Burmistrza – jeśli chodzi o interpelacje, to obliguje was składanie interpelacji na 

piśmie. Składacie je do Przewodniczącego Rady, który przekazuje je do Burmistrza i my 

udzielamy odpowiedzi na piśmie, publikujemy je na stronie BIP. Prosiłbym aby się tak 

zachowywać, jak to było ustalone. Natomiast po sesji powiem o ul. Polnej w Zaborzu. 

- Radny Robert Żołądek – poinformował o zapytaniu z dnia 28.01.2022 r. skierowane do 

Burmistrza w sprawie odbioru w PSZOK szkła okiennego. Otrzymałem obszerną odpowiedź. 

Chciałem poinformować, że na dzień dzisiejszy nie ma takiej możliwości. Taka możliwość 

pojawi się na przełomie marca/kwietnia, kiedy zostanie oddany do użytku po przebudowie 

PSZOK. Poprosił o zamieszczenie takiej informacji na stronie gminy. Ta uchwała nie dotyczy 

żadnej podwyżki. Diety radnych pozostają na tym samym poziomie.  

- Radny Leszek Cygan – przeprosił Radnego Damiana Woźniaka, jeśli się poczuł urażony. 

Jeśli ktoś z radnych poczuł się urażony moją wypowiedzią, to serdecznie przepraszam. Co do 

wysokości diet zmieniłem zdanie po przedstawieniu przez Panią Sekretarz na naszą prośbę 

wysokości diet w gminach sąsiednich, które były zbliżone do naszych. Wycofuje się z tego, 

że powinny być duże lub wcale. Nie powinny być wcale i koniec. Przedstawiłem tylko fakty. 

Na tym zakończono dyskusję w sprawach różnych. 

 

b) Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy – poinformował o otrzymanej 

korespondencji od Radnego Roberta Żołądka; sprawozdania z działalności ŚDS w Brudzowie 

i osiągniętych wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego. 

 

Ad. 21 
Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zakończył obrady 

XLV sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 
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Na tym protokół zakończono. Protokół sporządziła: Małgorzata Orlińska 

 

  


